

## **1. Opening**

Voorzitter B. Scherpenzeel opent de vergadering en spreekt de hoop uit een goede vergadering te hebben. Van belang is dat er vanavond 2/3 deel van de leden vertegenwoordigt zijn i.v.m. de reglementenwijziging.

Als we terugblikken op het vluchtseizoen, dan kunnen we constateren dat we weinig uitstel hebben gehad op de vluchten. Alleen Breuil le Vert Clermont is uitgesteld naar zondag. Daarnaast is er een memorabele vlucht geweest op de Eendaagse Fond, namelijk Chateaudun. Deze werd op maandag gelost i.p.v. zaterdag. Wat ik niet wil vergeten is ook de natoervlucht uit Maaseik voor regio 2. Daar zijn vele jonge, maar ook oude duiven, achtergebleven en dit heeft vele kwade gezichten opgeleverd bij de liefhebbers.

Vanavond zal één van de belangrijkste punten de matrix zijn. Uitgangspunt hierbij is het nationale vliegschema. Er zijn verschillende voorstellen door de verenigingen binnen gekomen, maar doordat we gebonden zijn aan het nationale vliegschema hebben we weinig speelruimte. Hierdoor kunnen we soms helaas niet meegaan bij enkele voorstellen.

## **2. Appèl afgevaardigden aan de hand van appèlijst**

Aanwezig 71 verenigingen (= 2.354 leden = 69,5 %)

Afwezig 40verenigingen (= 1034 leden) en wel

-met kennisgeving: 0407, 0710, 0770, 0815, 0901, 0911, 0915, 0925, 0931 en 0938

-zonder kennisgeving: 0427,0502,0503,0504,0506, 0714,0727,0728,0734,0737,0743,0745, 0758,0760, 0761,0774,0803,0807,0809,0811,0844,0849,0861,0906,0920,0936, 1002, 1014,1015 en 1023.

## **3. Notulen Voorjaarsvergadering d.d. 02-03-2009**

Van Laar (1000): Er staat bij punt 5, dat de dhr. Pap en ik een aantal opmerkingen hebben gemaakt. Tijdens de vergadering heeft dhr. Pap aangegeven dat de afschrijving redelijk stevig zijn. Daarnaast heb ik aangegeven dat de reservering voor nieuw vervoer per duif ook aan de hoge kant is. Het is maar de vraag of met de huidige ledentrend nog zoveel gereserveerd moet worden of dat we met een kleiner wagenpark afkunnen.

## **4. Bestuursverkiezing**

Dhr. N.S. Meuwsen stelt zich kort voor en geeft een motivatie voor zijn kandidaatstelling.

We staan aan de vooravond waarbij grotere veranderingen kunnen gaan plaatsvinden op ook organisatorisch vlak. Ik wil daarbij het belang van de achterban uitdragen.

Bij acclamatie wordt dhr. N.S. Meuwsen benoemd tot lid van het afdelingsbestuur, hetgeen gepaard gaat met applaus van de vergadering.

## **5. Bestuursmededelingen**

### 5.1 Vervoer

Er is t.o.v. 2008 efficiënter vervoerd. Dit als gevolg van meer gezamenlijk vervoer van resp. de regio's 1/2 en 3/4. Hierdoor zijn m.n. op de kortere vluchten (vit. en mf) wagens uitgespaard. Ook zijn er kosten bespaard bij het efficiënter inzetten van de wagen tijdens de ophaalroutes.

Een punt van aandacht in de bespreking met de vervoerscommissie is geweest de onderhandelingen met de vervoerders. De vervoerscommissie zal deze winter met elk van de vervoerders het seizoen evalueren en onderhandelen over de voorwaarden. De prijs is hierbij een belangrijke factor, maar ook de betrouwbaarheid en kwaliteit van het vervoer zullen in de besprekingen worden meegenomen.

In de meerjarenbegroting voor 2010 staat een nieuwe containerwagen voor regio 2 opgenomen. De terugloop in het ledenaantal in de verdere toekomst en het feit dat Regio 1 beschikt over een vrijwel nieuwe container die voor een groot van het seizoen niet ingezet wordt, is voor de vervoerscommissie in samenspraak met het bestuur aanleiding geweest om e.e.a. rond deze investering nog eens goed te bezien. Daarbij komt dat in enkele regio's nog een aanzienlijk aantal oude boxen zijn, die nodig vervangen moeten worden. Er zal in overleg met de besturen van Regio 1 en 2, de vervoerscommissie en afdelingsbestuur besproken worden of de investering van de nieuwe container wel echt nodig is.

### 5.2 Lossingen

Een efficiënte inzet van de containerwagens hangt samen met de keuze van zoveel mogelijk dezelfde lossingsplaatsen. Dit jaar is daartoe een goede aanzet gegeven en is er m.n. in de R 3 en 4 gekozen voor dezelfde lossingsplaats. Ook R 1 en 2 hebben goede stappen gezet op enkele beginvluchten na. We zouden erop willen aandringen dat in het vluchtprogramma 2010 gekozen wordt voor dezelfde plaats, ook bij de eerste vluchten. De wens van het afdelingsbestuur is dat we vanaf de MF ook alles tegelijk lossen.

### 5.3 Extra opleervluchten

In het gesprek met de vervoerscommissie is ook aan de orde gekomen de wenselijkheid van het organiseren van extra opleervluchten door de week. We zien een tendens dat meer en meer leden van onze afdeling buiten de wedvluchten om inkorven bij andere afdelingen, zoals 7, 9 en zelfs in Brabant. We willen bezien of het organiseren van extra opleervluchten door onze eigen afdeling niet in een behoefte voorziet, bijvoorbeeld vanuit Strombeek. E.e.a. moet financieel natuurlijk wel haikbaar zijn, waarbij we denken aan het per regio aanleveren van de duiven op een centraal aanleverpunt. De vz vraagt n.a.v. dit punt de mening van de kiesmannen. De vergadering is hier in meerderheid voor.

### 5.4 Financieel resultaat 2009

Van Gent(penm.) Ik zit hier met een veel beter gevoel dan vorig jaar. Het jaar 2009 ziet er namelijk veel beter uit dan het jaar 2008.

Het resultaat met betrekking tot het vervoer is dit jaar 28,7%. begroot voor 2009 16,3% en voor 2008 was het resultaat 2,9% negatief.

Verwacht wordt dat er een positief resultaat van € 50.000,- voor dit jaar wordt gehaald.

### 5.5 Bezoek bij de belasting inspectie

Van Gent(penm.) Alle vrijwilligers van regio 3 en 4 hebben een brief ontvangen over de vrijwilligersregeling en hoe je ermee moet omgaan. In regio 1 en 2 hebben de bestuurders ook deze brief ontvangen. Als de adressen van deze vrijwilligers ook bekend zijn, zullen zij ook deze brief ontvangen. Het belangrijkste uit het gesprek met de belastinginspectie is dat je niet mag afwijken van € 150 per maand en een totaal van € 1.500 per jaar.

### 5.6 Financiële Controle Commissie (FCC)

Van Gent(penm.) We hebben helaas afscheid moeten nemen van 1 commissielid. Daarom zijn we opzoek naar een nieuw commissielid voor de FCC. Eventuele kandidaten kunnen zich melden bij de secretaris.

## **6. Bespreking bestuursvoorstel inzake Matrix 2010 met ingediende verenigingsvoorstellen.**

Achtereenvolgens worden de diverse voorstellen conform de agenda doorgenomen, toegelicht en indien gewenst wordt er gestemd.

### **6.1 Voorstellen van Zuid Oost, Apeldoorn (0709)**

Voorstel 1 Geen opmerkingen

Voorstel 2 en 3 Vz: Dit zijn regio aangelegenheden.

Voorstel 4 Vz: Als bestuur zouden we graag ook later beginnen, maar door het nationale vliegschema is dit helaas niet mogelijk

Voorstel 5 Vz: Dit is een regio aangelegenheid

Pap (0409) Het is gemakkelijk om hierbij te verwijzen naar de regio's. Om dit gelijk te houden voor de afdeling, is het dan niet verstandig om dit in de afdeling te beslissen?

Vz: Het is nu zo dat de keuze van lossingsstations een bevoegdheid van de regio's is en wij willen dit vooralsnog ook zo houden.

Er wordt een peiling gehouden voor een terugvlucht. Er is een klein aantal voor, maar de meerderheid is tegen

Beens(0404) Is van mening dat de vz. iets te gemakkelijk door de voorstellen heen loopt.

Hij zou toch graag zien dat voorstellen in stemming worden gebracht.

Vz: Als mensen toch tegen het preadvies zijn, kan dit aangegeven worden. En stemming is altijd mogelijk.

Voorstel 6 Het voorstel wordt verworpen.

### **6.2 Voorstellen van De Snelvliegers, Genemuiden (0404)**

Voorstel 1 Beens (0404): Geeft aan dat van de tweede opleervlucht ook een klokvlucht gemaakt kan worden. Dit hoeft niet te betekenen dat de eerste opleervlucht eerder begint.

Vz: Uit de enquête is vorig jaar gebleken dat de liefhebbers graag later beginnen. We beginnen in 2010 jaar al twee weken eerder en willen daarom negatief adviseren.

Het voorstel wordt in stemming gebracht: Een ruime meerderheid is tegen het voorstel.

Voorstel 2 Zie voorstel 6 bij punt 6.1 Zuid Oost (is verworpen).

Voorstel 3 Vz: We verwachten dat dit in de lijn van vorig jaar zal zijn.

Voorstel 4 Komt later aan de orde.

### **6.3 Voorstellen van PV Gorssel (0740)**

Voorstel 1 Vz. Vanwege het nationaal vliegschema is dit niet mogelijk

Voorstel 2 Vz. Als eindvlucht voor de jonge duiven hebben we de Derby der Junioren gezien en we hechten er belang aan om voldoende vluchten ter voorbereiding te hebben. Dit is ondermeer uit de enquête over de G-vluchten gekomen.

Vz: De G-vluchten zijn eventueel wel mogelijk. De natoervluchten worden dan tegelijk met de jonge duiven vervlogen. De natoervluchten zijn namelijk niet in het Nationaal vliegschema vastgelegd.

Roording (0740) Het gaat ons er namelijk om, om later te beginnen met de jonge duiven. We beginnen nu namelijk in een ongunstige tijd. Hoe denkt de vergadering hierover?

Vz: Twee jaar geleden hebben we een evaluatie gehouden en toen was de meerderheid erop tegen.

Er wordt een stemming gehouden Het voorstel wordt verworpen.

Voorstel 3 Het voorstel wordt verworpen.

### **6.4 Voorstel van De Valeouwe, Apeldoorn (0706)**

Voorstel 1 Vz. Vanwege het nationaal vliegschema is dit niet mogelijk

### **6.5 Voorstel van De Snelpost Kampen (0409)**

Voorstel 1 Vz: We zijn erop tegen, omdat we gebonden zijn aan het nationaal vliegschema.

### **6.6 Voorstel van De Zilvermeeuw te Nunspeet (0755)**

Voorstel 1 Vz: Uit de voorstellen is gebleken dat veel liefhebbers niet graag een vrij weekend willen. Vlak voordat de definitieve agenda de deur eruit is gegaan, hebben we nog contact kunnen leggen met het NPO-bestuur. Zij hebben goedkeuring gegeven om het vliegschema van de midfond met 1 week te verlengen.

Van de Brink(0755) Dit zal betekenen dat de vitsse/midfondspelers geen vlucht hebben op 26 juni. We willen het voorstel laten staan, zodat er een extra vlucht op de midfond komt.

Beens (0404) Voor de vitsse/midfondspelers zouden we graag een midfondvlucht hebben op 3 juli en een jonge duivenvlucht op 10 juli. Dan hebben we geen vrij weekend voor de vitsse/midfondspelers.

Vz: Er zijn ook liefhebbers die een vrij weekend erg op prijs stellen.

Van de Brink(0755) Dit geldt meestal rond 12 september, als het vliegseizoen afloopt. Middenin het seizoen is een vrij weekend niet wenselijk.

De meerderheid is voor een 7e midfondvlucht. Op 3 juli wordt dus een extra midfondvlucht vervlogen.

### **Voorstel 4 Van De Snelvliegers, Genemuiden (punt 6.2)**

Er wordt een stemming gehouden om op 10 juli een jonge duivenvlucht te houden.

---- pauze ----

Voorstel 4 Het voorstel is verworpen.

### **6.7 Het bestuursvoorstel inzake Matrix 2010**

Vz. Alle zaken aangaande de matrix zijn behandeld, wat inhoudt dat matrix van de afdeling inclusief de extra Midfondvlucht op 3 juli hiermee is vastgesteld.

### **7. Wijziging Huishoudelijk Reglement Artikel 50 lid 4. t.a.v. Gemiddelde Punten.**

Het voorstel wordt in stemming gebracht: De ruime meerderheid is voor dit voorstel.

### **8. Overige verenigingsvoorstellen**

#### **8.1 Voorstellen van Onderlinge Vrienden, Puiflijk (0907)**

Voorstel 1 Wordt aangenomen

Van de Brink(0755) Heb ik het goed begrepen dat er vanaf de derde vlucht gelijk gelost moet worden?

Vz: Niet moet, maar kan.

Voorstel 2 Het voorstel wordt verworpen.

Voorstel 3 Het voorstel wordt verworpen.

#### **8.2 Voorstellen van De Snelvliegers, Genemuiden (0404)**

Voorstel 1 Vz: Heb ik het goed begrepen dat het gaat om extra vluchten naast de middaglossingen?

Genemuiden: ja

Van de Brink(0755) Gaat het om extra vluchten of in plaats van twee meerdaagse fondvluchten.

Vz: Het gaat om extra vluchten.

Een meerderheid is tegen extra vluchten met ochtendlossingen.

Voorstel 2 De meerderheid is ervoor om de vlucht vanuit Berlijn op zaterdag te houden.

#### **8.3 Voorstellen van PV Gorssel (0740)**

Voorstel 1 Hier zal tijdens de voorjaarsvergadering op terug gekomen worden.

Voorstel 2 Het voorstel wordt verworpen

#### **8.4 Voorstel van De Valeouwe, Apeldoorn (0706)**

Voorstel 1 Het voorstel wordt verworpen.

#### **8.5 Voorstel van De Lingeboode, Zetten (0865)**

Voorstel 1 Het voorstel wordt verworpen.

#### **8.6 Voorstellen van PV Elst en Omstreken (1000)**

Voorstel 1 Keukens (0771) Met betrekking tot Puiflijk waren jullie voor en nu sturen jullie terug naar de regio's. Hierdoor krijg je versnippering.

Vz: We zijn als afdelingsbestuur een voorstander om naar dezelfde losplaats te gaan en gezamenlijk te lossen. We willen als afdelingsbestuur de regio's adviseren om na de tweede vitessevlucht gezamenlijk te lossen.

Van Laar(1000) Pleit er toch voor om op de vitesse niet gezamenlijk te lossen, omdat de ligging erg bepalend is op deze discipline. Hij is bang dat dit anders ten koste gaat van de vitessevliegers.

Van de Brink(0755) Kan zich niet voorstellen dat we vanaf de 3<sup>de</sup> vlucht gezamenlijk gaan lossen. Met de grote diepte van onze afdeling is dit geen haalbare kaart.

Vz: We zouden graag zien dat de regio's in onderling overleg tot een gezamenlijk programma komen.

Pap(0409) Het afstandverschil tussen de kortste en langste afstand is 80 km. Dit betekent dat voor de liefhebbers op de kortste afstand maximaal 220 km op de vitesse wordt vervlogen.

Vz: Tijdens deze vergadering komen we er niet geheel uit, maar zullen dit tijdens de eerst komende bestuursvergadering behandelen. De regio's zullen dan een reactie van ons ontvangen.

Voorstel 2 Het voorstel wordt aangenomen.

#### **8.7 Voorstel van De Zilvermeeuw te Nunspeet (0755)**

Voorstel 1 Het voorstel wordt aangenomen.

Van de Brink(0755) Onze afdeling is bijna unaniem voor dit voorstel. Waarom breng u dit voorstel niet opnieuw aan de orde op de NPO-vergadering.

## Notulen NAJAARSVERGADERING GOU d.d. 12-10-2009

Vz: Indien andere afdelingen met een voorstel komen, zullen we hierop positief reageren.

Beens(0404) Waarom wordt het voorstel niet ingebracht op de NPO-vergadering.

Vz: Voor de huidige najaarsvergadering is dit niet mogelijk, maar voor 2011 zal een voorstel worden ingediend.

### **8.8 Voorstel van Ons Genoegen, Zevenaar (0876)**

#### Voorstel 1

Lindner(1021) Stelt voor om de liefhebber te laten kiezen.

Ariës(0876) Het gaat er maar om hoe je dit uitlegt. Als de beste ontsnapt, dan ben je kansloos.

Vz. We onderzoeken dit en komen hier tijdens de voorjaarsvergadering op terug.

### **9. Agenda NPO-vergadering d.d. 17-10-2009**

Ariës(0876) Wat is de bedoeling van dit punt? Nemen de kiesmannen mee wat er tijdens de afdelingsvergadering gestemd wordt?

Van de Brink(0755) Als er een bepaald voorstel behandeld is in de afdelingsvergadering waarbij 2/3 voor is en dit geschied ook zo tijdens de NPO-vergadering. Dan klopt dit toch.

Bastiaans(0735) Zou graag een verklaring zien van de heer Lindner m.b.t. zijn stem tijdens de NPO-vergadering.

Vz: Dit laatste hebben we niet zo gezien.

Vz: Onze afdeling kent 3 kiesmannen en we bereiden ons voor op de NPO-vergadering. We hebben onze gedachten hierover laten gaan en geven tijdens deze vergadering onze standpunt.

Ariës(0876) Als we tijdens de afdelingsvergadering een duidelijk standpunt meegeven dan verwachten we ook dat de kiesmannen dit meenemen.

Vz: Heeft 2 punten t.a.v. agendapunt 5: Financiën

1. Een berekening die niet helemaal klopt.

2. Met betrekking tot nieuw beleid vind je niks van terug in de begroting.

Van Gent (penm.) De kostprijs voor de nationale concoursen wordt in prijs verlaagd met € 0,05.

#### Vz. agendapunt 6: Beleidsvisie

De NPO is bezig met een beweging om een beleid te ontwikkelen voor de toekomstvisie van de duivensport. Enkele punten komen daarbij aan de orde, zoals structuur v.d. organisatie, nieuw elan in de duivensport, etc. Daarbij willen ze de leden erbij betrekken en betrokken houden. Hoe dit precies ingevuld wordt, is nog niet geheel duidelijk. Als bestuur staan we positief t.o.v. van dit initiatief, maar zullen het vervolg kritisch blijven volgen.

#### Vz. agendapunt 7: Nationaal RekenBureau

De NPO is voornemens om Compuclub over te nemen en hiermee is € 80.000 gemoeid. We kunnen wel voor zijn voor een Nationaal RekenBureau, maar welke risico's lopen we. Om een NRB onder de paraplu van de NPO te brengen zien we in principe als afdelingsbestuur wel zitten, maar dit plan heeft ons nog niet overtuigd. We hebben nog diverse vragen met betrekking de financiële risico's en zo.

Van Haeren(0813) Is het de bedoeling dat ook andere partijen worden betrokken bij de overname.

We moeten oppassen dat het geen DOC-verhaal wordt.

Vz: Er wordt gedacht aan een constructie waarbij certificaten worden uitgegeven.

Poel (0754) Een belangrijke vraag is, waarom stopt Van Balveren?

Keukens (0771) Klopt het dat er vanavond ook een voorlichtingavond hierover wordt gegeven?

Van Gent (penm.) Ja, dat klopt. Er wordt vanavond een zelfde presentatie gegeven als eerder. Hier zijn we aanwezig geweest.

Troost (0857): Ziet er een zwaar hoofd in als blijkt dat verschillende afdelingen toch naar een ander rekenbureau gaan en dit levert problemen op.

Van Gent (penm.) Tijdens het overleg is gebleken dat 80% van de gebruikers waarschijnlijk naar het NRB gaat. Daarnaast moet je de vraag stellen, waar moeten we terecht als er geen NRB komt?

## Notulen NAJAARSVERGADERING GOU d.d. 12-10-2009

Wat is het alternatief?. De NPO doet het om de continuïteit voor de leden te waarborgen.

We hebben een begroting en een risicoanalyse gevraagd, maar nog niet ontvangen.

Wat is de bedoeling van de certificaten?

51% van de certificaten komt in handen van de NPO. De rest van de certificaten komt bij de kopers te liggen. Er wordt een stichting opgericht waar 4 personen van de NPO in komen en 3 personen vanuit de overige certificaathouders.

Pap(0409) Ik ga ervan uit dat er ook een jaarrekening van Compuclub is. Daarnaast moet je oppassen dat de NPO niet aansprakelijk wordt, als er wat mis gaat bij het Nationaal RekenBureau.

Keukens (0771) Misschien kan ik erbij vermelden dat het drukken van de uitslagen buiten de verantwoording van het Nationaal RekenBureau valt.

Vz: We zullen het kritisch volgen. Wat erg belangrijk is, is dat de aansprakelijkheid wordt opgesplitst.

Vz. agendapunt 8: Statuten- en reglementen:

Verenigingsjaar verschuiven naar 1 januari t/m 31 december: Hier zijn we als afdelingsbestuur voor.

Vz. agendapunt 9: Benoeming leden beroepscollege

Wij zien geen noodzaak tot uitbreiding.

Vz. agendapunt 10: Nationaal vliegschema

Het belangrijkste hierbij is het meerdaagse fondprogramma. Eén van de punten is de minimale afstand voor de fondvluchten. De grootste meerderheid is ervoor om de minimale afstand op 800 km te leggen. Als bestuur steunen we het voorstel van de NPO om de minimale afstand op 800 km te leggen.

Het tweede punt is de ochtendlossingen. Moeten we twee meerdaagse fondvluchten veranderen in twee ochtendlossingen? We hebben hier erg veel moeite mee.

Hierover hebben we jullie ook een mail gestuurd.

De NPO stelt voor om de eerste vlucht een ochtendlossing te maken en dit wordt dan Bergerac. Dit zien wij niet zitten. We hebben daarom ook een amendement ingediend. Wat we wel steunen uit de voorstellen van de NPO is dat we zuidelijker gaan vliegen, maar dan wel een overnachtfond vlucht.

Hoe denken jullie hierover?

De grote meerderheid is voor de middaglossingen.

Kroeze(0430) Stel je voor dat er ochtendlossingen komen, wanneer gaan deze los?

Vz: Hierover wordt niet duidelijk gesproken, maar de data in de matrix zijn zaterdag.

Als er toch wordt besloten om over te gaan tot ochtendlossingen dan is de meerderheid voor een vrijdagochtendlossing

Beens (0404) Als er toch wordt overgegaan naar een ochtendlossing, dan moet dit zo vroeg mogelijk geschieden.

Vz: OK.

Vz: De NPO stelt voor om drie nationale vluchten op de eendaagse fond te organiseren. We zijn een voorstander om 1 nationale vlucht te organiseren, maar niet 3. We kiezen ervoor om op Blois nationaal te vervliegen.

Vz. agendapunt 12: Voorstellen bestuur NPO (teletekstvermeldingen)

We zijn een voorstander om het aantal teletekstvermeldingen te relateren aan het aantal ingekorfd duiven. Maar we zouden wel graag de splitsing blijven behouden tussen noord en zuid.

## Notulen NAJAARSVERGADERING GOU d.d. 12-10-2009

### **10. Rondvraag:**

Van de Brink(0755) Hoe is het mogelijk dat er stichtingen op teletekst publiceren?

Vz: Dit is mogelijk tegen betaling.

Van Essenburg (vvcomm.) Is er al meer duidelijkheid over de Flevopolder?

Vz: In eerste instantie lag dit bij het NPO-bestuur en zij hebben dit vervolgens gedelegeerd naar de afdelingen. Er is een gesprek geweest met de verenigingen uit de Flevopolder. De grote lijnen zijn dat beide verenigingen uit Lelystad naar afdeling 7 willen en de andere twee naar Afdeling 11.

Afdeling 7 staat er positief tegenover om de verenigingen uit Lelystad over te laten gaan naar hun afdeling, mits de algemene ledenvergadering van afdeling 7 hiermee instemt.

Afdeling 11 ziet geen mogelijkheden t.a.v. Swifterbant en Dronten.

Van de Brink(0755) Nemen jullie ook mee dat de leden uit andere plaatsen dan Lelystad, niet automatisch naar afdeling 7 kunnen?

Vz. Doen we.

Van Laar(1000) Zijn er ook andere aanmeldingen van vereniging uit afdeling 7 naar afdeling 8?

Vz: Nee.

Troost (0857) Hoe zit het met de organisatie van Breuil le Vert, de vlucht na de natour?

Vz: Dit wordt georganiseerd onder de verantwoording van de SFG.

Troost (0857): Het zou misschien mooi zijn, als dit mogelijk is voor de gehele afdeling?

Vz: U zou volgend jaar met een voorstel kunnen komen.

Oostveld (0860): We nemen de bestanden op een stickje mee en versturen dit thuis? Dit zou reglementair niet kunnen. Als dit echt vanuit de vereniging moet gebeuren, dan worden wij met kosten opgejaagd.

Vz: Het staat in de reglementen dat de wedvluchtbestanden vanuit de vereniging verstuurd moeten worden.

Vrz.: Zijn er meer verenigingen die het vanuit huis versturen.

Een tiental handen gaan de lucht in ..

*(NB: Het afdelingsbestuur heeft de reglementen erop nagekeken. Nergens staat dat het verplicht is dat de wedvluchtgegevens vanuit de vereniging verzonden moeten worden.*

*Dus vanuit huis versturen kan gewoon.)*

### **11. Sluiting**

De voorzitter sluit om 22.50 uur de vergadering en wenst een ieder wel thuis.

### **Besluitenlijst van de Afd. vergadering GOU d.d. 12-10-2009**

1. De notulen van de voorjaarsvergadering van 02-03-2009 worden rekening houdend met de gemaakte opmerkingen goedgekeurd.
2. Bij acclamatie wordt dhr. N.S. Meuwssen uit Nijmegen gekozen in het afdelingsbestuur.
3. Op 03-07 wordt een extra Midfondvlucht gehouden.
4. De matrix 2010 wordt vastgesteld inclusief de extra Midfondvlucht.
5. De wijziging t.a.v. de toekenning van de Gemiddelde Punten. (Art. 50 lid 4 HR) wordt aangenomen.
6. Regio's stellen hun programma zodanig vast dat na de 2 Vitessevluchten de gehele afdeling gezamenlijk gelost kan worden. Dit geldt ook voor de jongen en de natoervluchten.
7. Bij alle midfondvluchten worden de duiven als afdeling gelost.

Voor opmaak,

G.H. Kok  
secretaris

IJsselmuiden, oktober 2009  
Voor goedkeuring,

B. Scherpenzeel  
voorzitter